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Mieszkańcy gminy Be-
dlno od kilku miesięcy 
żyją w ciągłym strachu, 
a ostatnio wręcz w psy-
chozie. Wszystko za 
sprawą piromana, który 
terroryzuje okolicę i jest 
coraz bardziej zuchwa-
ły. Podpalacza szukają 
kutnowscy policjanci 
i proszą o wskazów-
ki, które mogą pomóc 
w jego schwytaniu.

Na łamach Panoramy, zarów-
no w gazecie, jak i internecie, 
wiele razy informowaliśmy 
o zeszłorocznych podpaleniach 
w regionie. Ogień podłożono 
między innymi w Waliszewie 
czy Orłowie. Ostatni pożar tego 
typu w 2019 roku miał miejsce 
w listopadzie.

– Jeśli chodzi o pożar w miej-
scowości Orłów Parcel, to spra-

wa zakończyła się umorzeniem. 
Zebrany materiał dowodowy 
nie dał wystarczających pod-
staw do przedstawienia nikomu 
zarzutów – powiedziała Pano-
ramie asp. szt. Edyta Mach-
nik, oficer prasowy Komendy 
Powiatowej Policji w Kutnie.

Psychoza w gminie
Spokój w gminie Bedlno nie 

trwał jednak długo. W lutym 
tego roku w okolicy doszło do 
szeregu pożarów, z czego przy-
najmniej cztery to ewidentne 
podpalenia.

– Żyjemy w ciągłym strachu. 
Wszyscy się boimy, że jak skoń-
czą się stodoły, to ten człowiek 
zacznie podpalać domy. Nikt 
nikomu nie ufa i każdy jest po-
dejrzliwy dla obcych. Ten kosz-
mar musi się wreszcie skończyć 
– mówią nam mieszkańcy oko-
lic, gdzie wiele razy atakował 
podpalacz.

Czarna seria rozpoczęła się 13 
lutego – wówczas w nocy ktoś 
podpalił pustostan w Wojszy-
cach. Kilka dni później osiem 
zastępów straży pożarnej wal-
czyło z pożarem w Bedlnie 
(podpalono stodołę wypełnio-
ną po brzegi balotami siana). 
To nie był jednak koniec – 
w minioną niedzielę piroman 
podpalił budynek mieszkalny 
w Szewcach Owsianych, a kilka 
godzin później podłożył ogień 
ponownie w tym samym miej-
scu w Bedlnie!

W dwóch ostatnich przypad-
kach zauważyć można jednak 
pewną różnicę – dotychczaso-
we podpalenia zawsze miały 
miejsce wieczorem, a tym ra-
zem zgłoszenia wpłynęły naj-
pierw około 6 rano, a później 
około 12 w południe.

Apel władz do 
mieszkańców

W mediach społecznościo-
wych krąży apel do mieszkań-
ców gminy Bedlno. Władze 
samorządowe w porozumieniu 
z kutnowską policją i strażą 
pożarną zwracają się w nim 
do mieszkańców, aby zwraca-
li uwagę na wszelkie budzące 
podejrzenie zachowanie osób, 
które pojawiają się w okolicy.

– Zwracajmy uwagę na obce 
pojazdy poruszające się, a tak-
że zaparkowana na uboczach 
lub niedalekiej odległości od 
nieruchomości. Zapamiętajmy 
markę pojazdu, jego kolor i je-
śli to możliwe nr rejestracyjny 
– czytamy w apelu, który udo-
stępniło wiele Ochotniczych 
Straż Pożarnych z gminy Bedl-
no i okolic.

Kutnowska policja we wtorek 
także zwróciła się do lokalnej 
społeczności o pomoc w spra-
wie piromana.

– Apelujemy do wszystkich 
osób, które były świadkami 
i posiadają wiedzę mogącą 
przyczynić się do ustalenia 
sprawców podpaleń na tere-
nie gminy Bedlno o kontakt z 
Komendą Powiatową Policji w 
Kutnie. Do podpaleń na tere-
nie gminy Bedlno dochodziło w 
okresie ostatniego miesiąca. In-
formację można przekazać tele-
fonicznie, dzwoniąc pod numer 
24 253-21-00 bądź zgłaszając 
się do najbliższej jednostki Po-
licji. Każda informacja będzie 
dla nas cenna. Zapewniamy 
anonimowość – mówi asp. szt. 
Edyta Machnik, oficer prasowy 
KPP Kutno.

O sprawie piromana z okolic 
Bedlna będziemy informować 
na bieżąco. Zdjęcia i wideo 
z poprzednich pożarów znaj-
dziecie na www.PanoramaKut-
na.pl. ▪

PIROMANPIROMAN
terroryzuje region!terroryzuje region!

Do najgroźniejszego podpalenia doszło w zeszłym tygodniu w 
Bedlnie. Z żywiołem przez całą noc walczyło kilkudziesięciu 
strażaków z całego regionu. Zobacz więcej zdjęć na 

www.PanoramaKutna.pl
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REKLAMA

Na mapie Kutna poja-
wił się nowy punkt, w 
którym swoje problemy 
mogą rozwiązać miesz-
kańcy. Mowa o biurze 
poselskim Pauliny Ma-
tysiak (Lewica Razem), 
które mieści się w 
Dworku Modrzewiowym 
przy ul. Narutowicza 20. 
Posłanka raz w tygodniu 
będzie osobiście pełnić 
dyżury i serdecznie za-
prasza mieszkańców.

Biuro poselskie Posłanki na 
Sejm RP Pauliny Matysiak 
oficjalnie otwarte zostało 22 
lutego. Z tej okazji w Dworku 
Modrzewiowym pojawiło się 
wielu gości ze świata polityki, 
samorządu czy kultury. Swo-
ją obecnością zaszczycił tak-
że Adrian Zandberg, jeden 
z liderów Lewicy.

Posłanka P. Matysiak nie kry-
ła wzruszenia podczas przemo-
wy z okazji oficjalnego otwar-
cia biura.

 – Gdyby w zeszłym roku 22 
lutego ktoś powiedział mi, 
że rok później będę otwiera-
ła swoje biuro poselskie, to 
najzwyczajniej bym nie uwie-
rzyła. Nie byłoby to możliwe, 
gdyby nie pomoc i wsparcie 
bardzo wielu osób – mówiła 
do zgromadzonych posłanka 
Paulina Matysiak. – Część 
z nich siedzi tutaj na sali; odda-
li swoje głosy na mnie, wspie-
rali dobrym słowem, pracą 
i zaufaniem. Chciałam w tym 
momencie bardzo za to wszyst-
ko podziękować, bo polityka to 
jest gra zespołowa i samemu 
niewiele można osiągnąć. To, 
że mogę otworzyć biuro, jest 
możliwe dzięki temu, że tyle 
osób trzymało za mnie kciuki 
i mi pomagało.

Głos zabrał także wspomnia-
ny Adrian Zandberg, który 
podczas zeszłorocznych wybo-
rów wielokrotnie wspierał P. 
Matysiak.

– Przyszłość Polski i w tych 
wyborach i w kolejnych roz-
strzygnie się w miastach takich 
jak Kutno. Nie rozstrzygnie 
się w Warszawie, Wrocławiu, 

Krakowie tylko właśnie w mia-
stach małych i średnich. Tutaj 
trzeba dotrzeć do ludzi z do-
brym prospołecznym progra-
mem – mówił Adrian Zan-
dberg, lider Razem. – Nie ma 
wątpliwości, że tutaj w Kutnie 

trafiła się posłanka najlepsza, 
jak się da. Naprawdę nie znam 
osoby bardziej rzetelnej, pra-
cowitej i oddanej sprawom, 
o które walczy niż posłanka 
Paulina Matysiak – komple-
mentował A. Zandberg. ▪

Biuro Poselskie przy ul. Narutowicza 20 będzie 
czynne od poniedziałku do piątku w godzinach:
▪ poniedziałek 12:00 – 18:00
▪ od wtorku do piątku 8:00-14:00
▪ Dyżur poselski Posłanka Paulina Matysiak będzie 
pełnić w każdy poniedziałek od 14:00 do 18:00.

Biuro Posłanki Matysiak otwarte!Biuro Posłanki Matysiak otwarte!

Posłanka Paulina Matysiak oficjalne otworzyła swoje biuro. 
W Kutnie pojawił się m.in. Adrian Zandberg, lider partii Razem.

Sala konferencyjna w Dworku Modrzewiowym podczas otwarcia biura 
Posłanki Pauliny Matysiak zapełniła się do ostatniego miejsca.

MATERIAŁ PROMOCYJNY
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W miniony piątek 
w Głogowcu odbyła się 
coroczna Droga Krzy-
żowa Narodu Polskie-
go. Udział w niej wzięli 
pielgrzymi z różnych 
powiatów województw 
łódzkiego i mazowiec-
kiego. Nie zabrakło tak-
że przedstawicieli sa-
morządu oraz polityków.

Uroczystość rozpoczęła się 
mszą św. w Sanktuarium Matki 
Bożej w Głogowcu, gdzie nabo-
żeństwo odprawił ks. Piotr Ka-

lisiak. Później złożono kwiaty 
pod pomnikiem powstańców 
styczniowych, a następnie roz-
poczęło się Nabożeństwo Drogi 
Krzyżowej Narodu Polskiego.

– Jest to szczególne wydarze-
nie dla NSZZ „Solidarność”, 
która w czasie stanu wojennego 
przyjeżdżała właśnie do Gło-
gowca, aby się modlić – zauwa-
ża Poseł Tadeusz Woźniak.

W Głogowcu pojawiło się wie-
le delegacji i pielgrzymów z róż-
nych powiatów województwa 
łódzkiego, ale również mazo-

wieckiego.
W drodze krzyżowej poszli 

między innymi Poseł Tadeusz 
Woźniak, Senator Przemysław 
Błaszczyk, członek Zarządu Wo-
jewództwa Łódzkiego Robert 
Baryła, Starosta Kutnowski Da-
niel Kowalik, członek Zarządu 
Powiatu Kutnowskiego Jolanta 
Pietrusiak, wójt gminy Kutno 
Justyna Jasińska, wójt gminy 
Łanięta Tomasz Szczęsny, wójt 
gminy Dąbrowice Dorota Dą-
browska czy radny Rady Miasta 
Kutno Janusz Kołodziejski. ▪

Za nami droga krzyżowa w GłogowcuZa nami droga krzyżowa w Głogowcu

Zobacz więcej zdjęć na 
www.PanoramaKutna.pl

W drodze krzyżowej w Głogowcu udział 
wzięło kilkadziesiat osób.

ŻYCZENIA
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O chorobie Len-
ki Pawłowskiej z 
Kutna pisaliśmy 
już wielokrotnie. 
Dziewczynka po-
trzebuje naszej po-
mocy – możemy 
podzielić się z nią 
1% naszego podat-
ku.

Lenka urodziła się jako 
wcześniak 17 grudnia 
2013 roku, w 29 tygo-
dniu ciąży. Ważyła 1240 
g i mierzyła jedynie 32 
centymetry. Od samego 
początku dzielnie wal-
czyła o każdy oddech 
i każdy gram, walczyła 
o życie.

Odtąd jej największym 
wrogiem jest niedo-
wład spastyczny czte-

rokończynowy, będący 
skutkiem wylewów oraz 
niedotlenienia około-
porodowego. Lenka nie 
siedzi samodzielnie, nie 
mówi, porozumiewa 
się za pomocą gestów. 
Intensywna i systema-
tyczna rehabilitacja 
w połączeniu z terapią 
komórkami macierzy-
stymi – to szansa dla 
Lenki na lepszą przy-
szłość.

– Obiecujemy dobrze 
wykorzystać każdą prze-
kazaną złotówkę. Pamię-
tajcie – nie możemy tych 
środków wykorzystać na 
przyjemności, pracow-

nicy fundacji weryfikują 
wszystkie faktury prze-
kazane do refundacji. 
Tylko faktury dotyczące 
leczenia, rehabilitacji 
Lenki czy zakupu sprzę-
tów mogą zostać zrefun-
dowane. Niestety wydat-
ki te nie maleją dlatego 
tak ważny jest Wasz 1%. 
Jeszcze raz bardzo dzię-
kujemy i prosimy pa-
miętajcie o Lence rów-
nież w tym roku – prosi 
o pomoc Aleksandra 
Pawłowska, mama małej 
Lenki.

Możemy pomóc Lence 
przekazując jej 1% po-
datku:

Numer KRS: 0000037904
Cel szczegółowy: 30710 Pawłowska Lena

Pomóżmy chorej Lence!Pomóżmy chorej Lence!

ŻYCZENIA

Na początku lutego in-
formowaliśmy o tym, że 
miejscy radni poruszyli 
tematykę dotyczącą ko-
ronawirusa i skierowali 
w tej sprawie wniosek 
do prezydenta Kutna. 
Czy możemy czuć się 
bezpiecznie na wypa-
dek wystąpienia wirusa 
na naszym terenie?

– W związku z dużym za-
niepokojeniem mieszkańców 
Miasta Kutno niebezpieczeń-
stwem związanym z zacho-

rowaniami na koronawirusa 
Komisja Pomocy Społecznej, 
Zdrowia, Porządku Publiczne-
go i Bezpieczeństwa Rady Mia-
sta Kutno zwraca się z prośbą 
do Prezydenta Miasta Kutno o 
wystąpienie z zapytaniem do 
właściwych służb i instytucji o 
stopień przygotowań w przy-
padku wystąpienia ewentual-
nego zagrożenia – tak brzmiał 
jeden z podjętych przez komi-
sję wniosków skierowanych do 
prezydenta Kutna.

Do sprawy ustosunkowały się 
już władze miasta. Z przekaza-
nych informacji – póki co – nie 

ma powodów do obaw.
– W następstwie powyższej 

informacji nawiązałem kon-
takt z Celiną Marciszewską 
– Państwowym Powiatowym 
Inspektorem Sanitarnym w 
Kutnie celem ustalenia, jak 
faktycznie wygląda sytuacja 
na terenie miasta Kutno. W 
trakcie rozmowy ustaliłem, że 
na terenie miasta Kutno nie 
stwierdzono żadnych przypad-
ków podejrzeń o zarażenie się 
koronawirusem jakiejkolwiek 
osoby, a ponadto miasto Kut-
no na chwilę obecną nie jest 
zagrożone tym wirusem – ko-
mentował w zeszłym tygodniu 
prezydent Zbigniew Burzyński.

Choć w naszym regionie i w 
całym kraju nie odnotowano 
jeszcze żadnego przypadku 
zarażenia koronawirusem, to 
chwile grozy przeżył jeden z 
mieszkańców okolic Witoni. 
Międzynarodowy kierowca 
wrócił z Włoch i źle się czuł. 
Miał objawy bardzo podob-
ne do koronawirusa i trafił na 
obserwację do Łodzi, jednak 
ustalono, że to zwykła grypa.

Władze kutnowskiego szpi-

tala – decyzją wojewody KSS 
jest jedną z dziewięciu placó-
wek w całym Łódzkiem w sta-
nie podwyższonej gotowości 
– wolą „dmuchać” na zimne i 
od poniedziałku ograniczono 
widzenia.

– Od dnia 2 marca 2020 
roku do odwołania, z powodu 
zwiększonej ilości zachorowań 
na infekcje górnych dróg odde-
chowych zostają ograniczone 
odwiedziny w oddziałach szpi-
talnych w Kutnie. Przyjmuje 
się następujace zasady odwie-
dzin: jednego pacjenta może 
jednocześnie odwiedzać tylko 
1 osoba,  w godz. 9:00 – 13:00 
ze względów organizacyjnych 

prosimy o ograniczenie odwie-
dzin tylko w przypadkach ko-
niecznych,  odzież wierzchnią 
(kurtki, płaszcze) należy bez-
względnie pozostawić w szatni 
bezpłatnej, przy głównym wej-
ściu do szpitala – informuje w 
komunikacie Kutnowski Szpi-
tal Samorządowy.

Najwięcej zakażeń koronawi-
rusem odnotowano w Chinach 
- ponad 80 tysięcy. Przybywa 
także państw w Europie, gdzie 
pojawiły się zakażenia m.in. 
w sąsiednich Niemczech czy 
Czechach. Z kolei we Włoszech 
zmarło już ponad 30 osób. 
Łącznie, na całym świecie licz-
ba zgonów wynosi 3048. ▪

Kutno jest przygotowane na koronawirusa?Kutno jest przygotowane na koronawirusa?

W Polsce do tej pory nie odnotowano jeszcze 
żadnego zarażenia koronawirusem.

W kutnowskim szpitalu od 
poniedziałku ograniczono odwiedziny.
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Od poniedziałku do odwołania za-
mknięta została ulica Krótka w ści-
słym centrum Kutna. Ma to związek 
z przebudową Placu Wolności. 

Ul. Krótka w ostatnim czasie była w fatalnym 
stanie i przejazd samochodem sprawiał duże 
trudności. Interpelację w tej sprawie złożyli 
radni Tomasz Rędzikowski i Robert Feliniak.

Teraz ma zostać wykonana tam nowa na-
wierzchnia, która będzie spójna z Pl. Wolności 
po rewitalizacji.

– Ulica Krótka została zamknięta dla ruchu 
od dnia 2 marca do odwołania, celem wykona-
nia ciągów pieszych i jezdnych. Za wynikające 
z prac drogowych utrudnienia przepraszamy 
– informuje biuro prasowe Urzędu Miasta 
Kutno. ▪

Utrudnienia w centrumUtrudnienia w centrum

Za nieco ponad dwa 
miesiące Polacy będą 
podejmować decyzję w 
sprawie wyboru prezy-
denta Polski. Kampania 
wyborcza rozkręca się 
z dnia na dzień i przed-
wyborczą gorączkę 
poczuć można także 
w Kutnie. Za nami już 
pierwsze konferencje, a 
dziś (środa, 4 marca) do 
Kutna przyjedzie Małgo-
rzata Kidawa-Błońska, 
kandydatka Koalicji 
Obywatelskiej.

Dwa komitety 
wspierają Biedronia

Jako pierwszy swoje działania 
zainaugurował komitet Rober-
ta Biedronia. W powiecie kut-
nowskim powstały 2 komitety: 
w Kutnie prowadzony przez 
Sebastiana Walczaka i Wandę 

Chlebną oraz w Żychlinie pro-
wadzony przez Marzannę Obi-
dowską.

– Robert Biedroń jako Pre-
zydent RP będzie zajmował się 
sprawami, które bezpośrednio 
będą wpływać na życie Pola-
ków, tak w dużych miastach, 
jak i mniejszych miejscowo-
ściach oraz na wsi, w całej 
Polsce – komentuje Sebastian 
Walczak.

Jak mówi, wśród tych spraw 
należy wyróżnić między inny-
mi wsparcie dla ochrony zdro-
wia i budowę mieszkań pod 
tani wynajem. 

– Coraz więcej oddziałów w 
Polsce jest zamykanych, szpi-
tale są zamykane. Niestety tak-
że nasz powiat bardzo mocno 
to odczuł. Już wiemy, że jeżeli 
chodzi o położnictwo to mamy 
w Kutnie dramat. Położnictwo 
zostaje coraz bardziej ograni-
czane, a pracownicy szpitala 

mają być zwalniani – wylicza 
przedstawiciel Lewicy.

Mocne wsparcie 
dla Dudy

Aktywnie w naszym regio-
nie działają także sympatycy 
Andrzeja Dudy, którzy zbiera-
ją głosy poparcia dla swojego 
kandydata. Ostatnio spotkać 
można było ich między in-
nymi na targowicy miejskiej, 
gdzie odbyła się konferen-
cja prasowa. W spotkaniu z 
dziennikarzami udział wzięli 
lokalni przedstawiciele Pra-
wa i Sprawiedliwości na czele 
z Senatorem Przemysławem 
Błaszczykiem i wiceprzewod-
niczącą Rady Miasta Kutno 
Ewą Rzymkowską. Obecni byli 
także m.in. radni Janusz Koło-
dziejski, Arkadiusz Olesiński, 
Robert Stępniewski i Michał 
Łucki.

– Głosy są takie, że jest to 
jedyny możliwy kandydat i 

mieszkańcy deklarują popie-
rać pana prezydenta – mówiła 
Ewa Rzymkowska, przewodni-
cząca Rady Miasta Kutno.

– Chcemy zebrać ich jak naj-
więcej i jak najszybciej, żeby 
zarejestrować pana prezydenta 
– dodawał senator Przemysław 
Błaszczyk.

Z kolei radny Janusz Koło-
dziejski dodał, że podpisy po-
parcie można składać również 
m.in. w biurze senatora Błasz-
czyka przy ul. Wyszyńskiego 
oraz posła Woźniaka przy Pl. 
Wolności.

Kidawa-Błońska 
odwiedzi Kutno

Jak się okazuje, jako pierwszy 
z kandydatów na prezydenta 
kraju, nasze miasto odwiedzi 
Małgorzata Kidawa-Błońska 
z Koalicji Obywatelskiej. Spo-
tkanie z mieszkańcami Kutna 
odbędzie się dziś o 17:00 w 

Centrum Seniora przy ul. Wy-
szyńskiego.

Konferencję w sprawie wizyty 
kandydatki KO zorganizowali 
ostatnio poseł Dariusz Joński 
(Inicjatywa Polska) i szef lokal-
nych struktur PO Janusz Paw-
lak.

Jak mówili, podczas środo-
wego spotkania kandydatki na 
fotel prezydenta RP poruszone 
mają zostać tematy dotyczące 
między innymi podwyżek ZUS-
-u, drożyzny, a także programu 
prezydenckiego, który został 
ogłoszony w weekend.

– Na spotkanie drzwi otwarte 
są dla wszystkich. Będą poru-
szone tematy, które interesują 
ludzi. Ponadto zainteresowane 
osoby będą mogły otrzymać 
banery do powieszenia czy 
inne materiały wyborcze. Kut-
no jest dla nas ważne – mówił 
poseł Dariusz Joński. ▪

Ruszyła wyborcza karuzela w KutnieRuszyła wyborcza karuzela w Kutnie

Głosy poparcia dla A. Dudy zbierają m.in. senator 
Przemysław Błaszczyk i wiceprzewodnicząca Rady 

Miasta w Kutnie Ewa Rzymkowska.

W regionie powstały dwa komitety wspierające 
kandydaturę Roberta Biedronia.

Kutno odwiedzi Małgorzata Kidawa-Błońska, 
którą wspierają m.in. poseł Dariusz Joński i 
szef lokalnych struktur PO Janusz Pawlak.

REKLAMA
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Rekord rekordów - tak krótko 
można podsumować kwotę, 
jaką łącznie udało się zebrać 
w tym roku podczas Wielkiej 
Orkiestry Świątecznej Pomo-
cy w Kutnie!

Wielka Orkiestra Świątecznej Pomo-
cy zagrała w 2020 roku już po raz 28. 
w Kutnie i na całym świecie. Przypo-
mnijmy, że celem tegorocznego fina-
łu było zebranie środków na dziecię-
cą medycynę zabiegową. W styczniu 
w dniu finału do puszek udało się 
zebrać 126 108,44 złotych, co samo 

w sobie ustanowiło już nowy rekord 
WOŚP w Kutnie. Teraz jednak pozna-
liśmy łączną kwotę, w której zawarte 
zostały aukcje.

– Kutnowski sztab WOŚP dokonał 
rozliczenia finału w fundacji i po-
twierdza, że konto Orkiestry zasili 
146 363,34 złotych. W tej sumie aż 
20 659,00 złotych pochodzi z aukcji 
charytatywnych prowadzonych przez 
sztab w serwisie Allegro.  Kutno jest 
wspaniałe! Wspólne granie z wami to 
zaszczyt i niesamowita przyjemność. 
Do następnego, siema! – komentują 
członkowie sztabu. ▪

Kolejny niesamowityKolejny niesamowity
rekord WOŚP w Kutnierekord WOŚP w Kutnie

ŻYCZENIA

REKLAMA
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Trwają spotkania konsultacyjne 
z mieszkańcami Sołectw w gminie 
Kutno.

Proponowane zmiany zakładają zmniej-
szenie ilość sołectw z 31 do 18, zgodnie z po-
stanowieniami Rady Gminy Kutno  z dnia  
28.10.2019 .   Zmiany mają również usprawnić 
komunikację między mieszkańcami a sołtysem 
i organami gminy, wyrównywać szanse 
i scentralizować życie mieszkańców sołectw.

W chwili obecnej są duże dyspropor-
cje, gdyż niektóre sołectwa liczą sobie 800 
mieszkańców, inne z kolei, choć czasem 
o podobnym obszarze, zaledwie 50 miesz-
kańców. ▪

Będą zmiany obszarów 
sołeckich w gminie Kutno

Celem planowanej inwe-
stycji jest poprawa warun-
ków życia mieszkańców  
miejscowości  Leszno po-
przez budowę kanaliza-
cji sanitarnej, wykonanie 

tłoczni ścieków surowych 
oraz przebudowę oczysz-
czalni ścieków.

Zakres rzeczowy zadania 
obejmuje roboty w zakresie 

budowy kanalizacji ścieko-
wej – kanalizacja grawita-
cyjna i tłoczna na odcinku 
ok. 1607 mb, roboty w za-
kresie wykonania tłoczni 
oraz  roboty w zakresie 
oczyszczalni ścieków.

Planowana wartość 
zwiększonej objętości 
oczyszczonych ścieków 
w wyniku realizacji inwe-
stycji wyniesie 10044,8 
m3/rok,  planowana  liczba 
odbiorców to 344 osoby, 

natomiast liczba planowa-
nych przyłączy kanalizacyj-
nych wyniesie 30 szt.

Całkowity koszt operacji 
– 2 209 195,86 zł

Dofinansowanie z Pro-
gramu Rozwoju Obszarów 
Wiejskich ze środków  na 
lata 2014-2020  wynosi aż 
63,63% kosztów kwalifiko-
wanych, tj. 1.124.136,00 zł.

Planowany termin zakoń-
czenia zadania – czerwiec 
2022 rok. ▪

W Lesznie będzie nowa sieć kanalizacyjnaW Lesznie będzie nowa sieć kanalizacyjna
Gmina Kutno pozyskała dotację z Progra-
mu Rozwoju Obszarów Wiejskich na „Upo-
rządkowanie gospodarki wodno-ściekowej 
w miejscowości  Leszno, poprzez budo-
wę sieci kanalizacyjnej, wykonanie tłoczni 
ścieków surowych oraz przebudowę oczysz-
czalni ścieków”.

ŻYCZENIA
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Gmina Kutno zaprasza 
wielodzietne rodziny 
do składania wniosków 
o przyznanie Ogólnopol-
skiej Karty Dużej Rodzi-
ny. Jakie trzeba spełnić 
warunki i co zyskuje się 
dzięki karcie?

– Szanowni mieszkańcy Gmi-
ny Kutno, zapraszamy rodziny 
wielodzietne zamieszkujące na 
terenie Gminy Kutno posiada-
jące na wychowaniu troje dzie-
ci lub więcej oraz rodziców, 
którzy mieli na utrzymaniu 
łącznie co najmniej troje dzie-
ci bez względu na ich wiek, do 
składania wniosków o przyzna-
nie Ogólnopolskiej Karty Dużej 
Rodziny w Gminnym Ośrodku 
Pomocy Społecznej w Kutnie w 
siedzibie Urzędu Gminy Kut-
no, ul. Witosa 1 w pokoju nr 
32 (od poniedziałku do piątku, 
w godzinach 7.30- 15.30) – in-
formuje Justyna Jasińska, wójt 
gminy Kutno.

Dodatkowe informacje moż-
na uzyskać pod numerem tele-
fonu 024 355 70 40.

Rodzice mogą korzystać 
z karty dożywotnio, dzieci – do 
18 roku życia lub do ukończe-
nia nauki, maksymalnie do 
osiągnięcia 25 lat. Osoby nie-
pełnosprawne otrzymają kar-
tę na czas trwania orzeczenia 
o niepełnosprawności.

Karta oferuje system zniżek 
oraz dodatkowych uprawnień. 
Jej posiadacze będą mieli moż-

liwość korzystania z katalogu 
oferty kulturalnej, rekreacyjnej 
czy transportowej na terenie 
całego kraju. Wykaz jednostek 
oraz wysokość zniżek dostępna 
jest na stronie www.rodzina.
gov.pl/duza-rodzina i jest na 
bieżąco aktualizowana. Na po-
wyższej stronie internetowej 
można uzyskać szczegółowe 
informacje na temat Karty Du-
żej Rodziny.

Zniżki mogą oferować nie 
tylko instytucje publiczne, ale 
również przedsiębiorcy pry-
watni. Przystępując do pro-
gramu, zyskują oni prawo do 
posługiwania się znakiem „Tu 
honorujemy Ogólnopolską 
Kartę Dużej Rodziny”.

– Pragniemy przypomnieć, 
że Gmina Kutno od tego roku 
rozszerzyła program działań 
na rzecz rodzin wielodzietnych 
w Gminie Kutno, wprowadza-
jąc korzystanie z ulgi 50% na 
organizowane przez Kutnow-
ski Dom Kultury i Centrum Te-
atru Muzyki i Tańca w Kutnie 
spektakle, koncerty, zajęcia dla 
dzieci i młodzieży oraz zakup 
biletów do kina. Kontynuuje-
my również udzielanie ulgi 
przy zakupie biletów na strefę 
basenową w Aquapark Kutno 
dla wszystkich mieszkańców 
Gminy Kutno posiadających, 
Ogólnopolską Kartę Dużej Ro-
dziny – komentuje wójt Justy-
na Jasińska. ▪

Przypominamy, że Gmina 
Kutno w ramach Resorto-
wego programu rozwoju in-
stytucji opieki nad dziećmi 
w wieku do lat 3 „MA-
LUCH+” – edycja 2020, ze 
środków finansowych Mini-
stra Rodziny, Pracy i Polityki 
Społecznej, planuje utworze-
nie Klubu Dziecięcego w Go-
łębiewku.

Inwestycja obejmie budowę 
nowej części budynku oraz 
dostosowanie i adaptację po-
mieszczeń w budynku funkcjo-
nującej Szkoły Podstawowej 
w Gołębiewku. Docelowo w 
ramach realizacji zadania po-
wstaną 23 miejsca dla dzieci w 
wieku od roku do lat trzech. ▪

Powstanie Klub Dziecięcy!Powstanie Klub Dziecięcy!
Gmina otrzymała promesęGmina otrzymała promesę

Wójt Gminy Kutno Pani Justyna Jasińska odebrała 
od Sekretarza Stanu Ministerstwa Rodziny, Pracy 
i Polityki Społecznej Pana Pawła Wdówika oraz 
Wojewody Łódzkiego Pana Tobiasza Bocheńskie-
go PROMESĘ na utworzenie miejsc opieki dla dzie-
ci do lat 3 na kwotę 759 000 zł.

Karta Dużej RodzinyKarta Dużej Rodziny
w gminie Kutnow gminie Kutno

Święto raz na cztery lataŚwięto raz na cztery lata
Zuchy przyjechały do ByszewaZuchy przyjechały do Byszewa

W Szkole Podstawowej 
w Byszewie spotkały 
się zuchy, aby uczcić 
swoje święto, które 
przypada co cztery lata 
– 29 lutego.

Obchody rozpoczęły się od 
przeniesienia w czasie w epokę 
średniowiecznego rycerstwa. 
Dzieci w swojej podróży mu-

siały wykazać się znajomością 
kodeksu rycerskiego, poznać 
staropolską kuchnię czy zbudo-
wać zamek. W sobotę na zuchy 
czekało wiele niespodzianek 
i gości. Zaproszenie na uroczy-
stość przyjęli m.in. Wójt Gmi-
ny Kutno – Justyna Jasińska, 
Komendant Hufca ZHP Kry-
stian Olęncki oraz wiele za-
przyjaźnionych gromad zucho-

wych wraz z opiekunami.
Świętowanie rozpoczęto od 

zdmuchnięcia świeczek na wy-
jątkowym torcie. Po słodkim 
poczęstunku zuchy rozpoczęły 
zabawę, podczas której musia-
ły wykazać się sprytem i pomy-
słowością. Spotkanie to, z pew-
nością, na długo pozostanie w 
pamięci wszystkich obecnych.▪



www.PanoramaKutna.plSTRONA  10

Na przebudowę tej drogi 
mieszkańcy Kutna i re-
gionu czekali od dawna. 
Trwa właśnie przebudo-
wa traktu w Gołębiewie, 
którą w zeszłym roku 
zapowiedziały władze 
powiatu.

Remont wspomnianej drogi 
w zeszłym roku na łamach Pa-
noramy zapowiedział starosta 
Daniel Kowalik.

— Jako wieloletni pracownik 
wydziału drogownictwa Sta-
rostwa Powiatowego w Kut-
nie zdążyłem poznać problem 
mieszkańców korzystających z 
tej drogi. W celu rozwiązania 
tego wieloletniego problemu 
Zarząd Powiatu Kutnowskiego 
zwrócił się z prośbą o finanso-
wanie inwestycji ze środków 
Funduszu Dróg samorządo-
wych — zapewniał wówczas D. 
Kowalik.

Nie minął nawet rok, pra-
ce już ruszyły. Jak informu-
je Starostwo Powiatowe w 
Kutnie, właśnie trwa prze-
budowa drogi powiatowej 
Nr 2142E relacji Kutno – 
Łanięta – Kąty na odcinku w ob-
rębie geodezyjnym Gołębiew, 
powiat kutnowski”. Wartość 
zadania wynosi 5.928.725,70 
zł przy uzyskanym dofinan-
sowaniu z Funduszu Dróg 
Samorządowych w kwocie 

2.899.362,00 zł.
— Przebudowa drogi polegać 

będzie na poszerzeniu jezd-
ni, budowie ciągu pieszo—ro-
werowego, budowie zatok 
autobusowych. Zakończenie 
zadania zaplanowane jest na 

maj 2021 roku 
— informuje Daniel Kowalik, 
Starosta Kutnowski.

Prace wykonuje konsorcjum 
PBP Trakt z Woźniakowa 
i Przedsiębiorstwo Robót Dro-
gowych z Kutna.  ▪

Na remont tej drogi czekano wiele latNa remont tej drogi czekano wiele lat
Trwa inwestycja za blisko 6 mln złotychTrwa inwestycja za blisko 6 mln złotych

Zakończenie zadania zaplanowane 
jest na maj 2021 roku.

Prace wykonuje konsorcjum PBP Trakt z Woźniakowa 
i Przedsiębiorstwo Robót Drogowych z Kutna.

Wartość inwestycji wynosi blisko 
6 milionów złotych, z czego 2,8 mln zł 
pochodzi z Funduszu Dróg Samorządowych.

W Zespole Szkół nr 1 
im. S. Staszica w Kutnie 
rozstrzygnięty został 
VIII Konkurs Ortogra-
ficzny o "Pióro Starosty 
Kutnowskiego".

W kategorii szkół podsta-
wowych zwyciężyła Weroni-
ka Gruszka z SP nr 9 w Kut-
nie, drugie miejsce zajęła 
Iman Essa (także z SP nr 9), 

a trzecie Alicja Wiśniewska 
z SP 1 w Krośniewicach.

W kategorii szkół ponad-
podstawowych zwyciężyła 
Sandra Łukaszewicz z ZS nr 
2 w Kutnie, przed Julią Ant-
czak i Agatą Pakulską (obie 
z I LO w Kutnie).

Pozostali uczestnicy otrzy-
mali upominki oraz pamiąt-
kowe dyplomy.

Nagrody wręczali p.o. dy-
rektora ZS nr 1 w Kutnie - 
Agnieszka Wajgner-Matusiak 
oraz przedstawiciele Powiatu 
Kutnowskiego: Wicestarosta 
- Marek Jędrzejczak oraz Iwo-
na Kaca - Dyrektor Wydziału 
Edukacji Kultury i Sportu.

Konkurs był objęty Hono-
rowym Patronatem Starosty 
Kutnowskiego. ▪

Wojewódzki Fundusz Ochro-
ny Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Łodzi przygotował 
na rok 2020 bogatą ofertę do-
finansowania działań na rzecz 
zrównoważonego rozwoju wo-
jewództwa poprzez preferen-
cyjne dofinansowanie zadań 
służących poprawie stanu śro-
dowiska w województwie łódz-
kim. 

W związku z tym, Fundusz zaplano-
wał szereg spotkań informacyjnych na 
terenie województwa łódzkiego. Jedno 
z takich spotkań odbędzie się 5 marca 
o godzinie 11.00 w budynku Starostwa 
Powiatowego w Kutnie przy ul. Tade-
usza Kościuszki 16. Będzie to spotkanie 
dla gmin z powiatów: kutnowskiego, ło-
wickiego i łęczyckiego. ▪

Bogata oferta
dofinansowań

Rywalizowali o "Pióro Starosty Kutnowskiego"Rywalizowali o "Pióro Starosty Kutnowskiego"
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W tym miesiącu ruszyć 
ma przebudowa dwóch 
wiaduktów kolejowych 
na Józefowie i Troczew-
skiego. Informację o 
planowanym początku 
prac potwierdziło Mini-
sterstwo Infrastruktury. 
Wciąż jednak nie poda-
no dokładnej daty i nie 
ma gotowej organizacji 
ruchu. Kutno czeka dro-
gowy paraliż?

Interpelację w sprawie pla-
nu prac dot. wiaduktów ko-
lejowych w Kutnie niedawno 
wystosował poseł Dariusz 
Joński. W odpowiedzi uchy-
lono rąbka tajemnicy dotyczą-
cego m.in. terminu rozpoczęcia 
prac.

Jak informuje sekretarz stanu 
w Ministerstwie Infrastruktury 
Andrzej Bittel, PKP PLK SA. 
planuje rozpoczęcie plac bu-
dowlanych dot. przebudowy 
wiaduktów u zbiegu ul. War-
szawskie Przedmieście/Józe-
fów i w ciągu ulicy Troczew-
skiego w marcu 2020.

– Mając na uwadze koniecz-
ność utrzymania ruchu kole-
jowego, prace będą podzielone 
na dwa etapy. W pierwszej ko-
lejności będzie wykonana część 
wiaduktów pod torem nr 2, 
a po ich zakończeniu ruch po-
ciągów zostanie przeniesiony 
na tor nr 2 i obiekty zostaną 
dokończone pod torem nr 1. 
Planowany czas przebudo-
wy połowy wiaduktu to około 
5 miesięcy. Z uwagi na trwają-
ce obecnie zamknięcie toru nr 
2 na szlaku Kutno – Stara Wieś 

prace na obu obiektach mu-
szą odbywać się w tym samym 
okresie w torze nr 2, a następ-
nie w torze nr 1 – wyjaśnia A. 
Bittel.

Jak udało nam dowiedzieć 
się, wykonawca robót przy-
gotowuje organizację ruchu 
kołowego w taki sposób, aby 
„zminimalizować utrudnie-
nia komunikacyjne”. Opraco-
wana organizacja ruchu ma 
być jeszcze uzgadniana z UM 
Kutno. Okazuje się jednak, że 
choć mamy już wspomniany 

marzec, to magistratu wciąż 
jednak nikt nie poinformował 
o konkretnej dacie rozpoczęcia 
inwestycji.

– Czekamy na wystąpienie in-
westora z informacją o termi-
nie zamknięcia przejazdu w ul. 
Józefów oraz rozpoczęcia prac 
budowlanych. Do chwili obec-
nej takie zgłoszenie do Urzędu 
Miasta nie wpłynęło – odpo-
wiedziało nam w poniedziałek 
2 marca biuro prasowe UM 
Kutno.

Przypomnijmy, podczas li-
stopadowej sesji Rady Miasta 
Kutno poruszono kwestię do-
tyczącą utrudnień na czas re-
montu.

– To jest sprawa skompli-
kowana, bo co by nie zrobić, 
to zawsze będzie duże utrud-
nienie. Firma Strabag (wyko-
nawca przebudowy wiaduktu 
– przyp. red.) będzie musiała 
wykonać projekt organiza-
cji ruchu, który będzie z nami 
uzgadniany. Pierwsze propo-
zycje były takie, żeby dwa wia-
dukty na Józefowie i Troczew-
skiego całkowicie zamknąć 

i nie otwierać ich na czas prze-
budowy. Powiedzieliśmy jed-
nak zdecydowane „nie”. Józe-
fów będzie zamknięty na około 
rok, ale na Troczewskiego ruch 
będzie odbywał się tylko jed-
nym pasem. Mogą zdarzyć się 
takie okresy, że będzie trzeba 
zamknąć przejazd całkowicie, 
ale ma się to odbywać tylko 
w weekendy. Takie mamy 
uzgodnienia na dziś, ale to 
jeszcze nie zostało podpisane. 
Trzeba liczyć się z utrudnie-
niami i nie ma niestety innego 
wyjścia  – mówił wówczas Ja-
cek Boczkaja, zastępca pre-
zydenta Kutna. – Jako jedna 
z alternatyw zaproponowana 
będzie za to droga przez Mnich. 
Wystarczy, że przejedziemy 
przez autostradę, miniemy la-
sek i mamy drogę w prawo, 
która prowadzi do skrzyżowa-
nia z DK92. Jest może o 2-3 ki-
lometry dalej, ale ja tak czasem 
jeżdżę na strefę i to połączenie 
jest bardzo przyzwoite.

O szczegółach dotyczących 
ww. inwestycji będziemy jesz-
cze informować. ▪

Co z przebudową wiaduktów?Co z przebudową wiaduktów?

Wiadomo, że przebudowa wiaduktu ma ruszyć w marcu. Nie 
wiadomo jednak, jak zmieni się organizacja ruchu w Kutnie.

ŻYCZENIA
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Zobacz więcej zdjęć na www.PanoramaKutna.pl

Kutno w wyjątkowy 
sposób uczciło Narodo-
wy Dzień Pamięci o Żoł-
nierzach Wyklętych. W 
Raciborowie odbył się 
Bieg Tropem Wilczym, 
w którym udział wzięło 
ponad 150 osób, a tak-
że miejska uroczystość 
patriotyczna.

Nim wystartował główny bieg 
na dystansie 7 kilometrów, 
w Raciborowie odbył się mię-
dzy innymi bieg honorowy na 
dystansie 1963 metrów (na-
wiązanie do daty śmierci ostat-
niego Żołnierza Wyklętego – 
Józefa Franczaka „Lalka”), a 
także miejska uroczystość pod 
pomnikiem upamiętniającym 
miejsce kaźni oficera AK. W 
uroczystościach udział wzięli 
między innymi przedstawicie-
le Urzędu Miasta Kutno, Urzę-
du Gminy Kutno, Muzeum Re-
gionalnego w Kutnie czy hufca 

ZHP Kutno.
W głównym biegu udział 

wzięło ponad 150 biega-
czy i biegaczek. Udział w 
nim wzięły zarówno dzie-
ci, młodzież, jak i dorośli 
i seniorzy. Bieg Tropem Wil-
czym został zrealizowany przez 
Stowarzyszenie OFC KUTNO 
przy współudziale Miasta Kut-
no, Hufca ZHP Kutno, Stowa-
rzyszenia Historycznego Pułk 
37 i grupy Kutno Biega oraz 
przy współpracy z Nadleśnic-
twem Kutno, kołem łowickim 
„Dzik”, a także lokalnymi sto-
warzyszeniami i firmami zaan-
gażowanymi w rozkwit sportu 
w naszym mieście.

Medale biegaczom wręczali 
m.in. wójt gminy Kutno Justy-
na Jasińska, przewodnicząca 
Rady Gminy Kutno Joanna 
Kajszczarek, Senator Przemy-
sław Błaszczyk i przewodni-
czący Rady Miasta Kutno Ma-
riusz Sikora. ▪

Kutno po raz kolejny upamiętniłoKutno po raz kolejny upamiętniło

Żołnierzy WyklętychŻołnierzy Wyklętych

W Biegu Tropem Wilczym udział wzięło 
ponad 150 osób. Nie mogło zabraknąć 

reprezentacji "Kutno Biega".
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Kutno po raz kolejny upamiętniłoKutno po raz kolejny upamiętniło

Żołnierzy WyklętychŻołnierzy Wyklętych
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REKLAMA

Kierowca nie dostosował prędkości do warunków panujących na 
drodze i przy Łęczyckiej uderzył w betonowe ogrodzenie.

Osobowe BMW wypadło z drogi i dachowało 
na parking przy ul. Oporowskiej.

Na drogach wciąż Na drogach wciąż 
niebezpiecznieniebezpiecznie
Na drogach powiatu 
kutnowskiego trwa 
wypadkowa seria. Od 
początku roku służby 
mają ręce pełne pracy 
– nie inaczej było w mi-
nionym tygodniu.

Tylko od początku marca do-

szło do trzech bardzo groźnie 
wyglądających zdarzeń drogo-
wych. Pierwsze z nich miejsce 
miało w poniedziałek wieczo-
rem na ul. Łęczyckiej. Tam, jak 
mówi asp. szt. Edyta Machnik 
z KPP Kutno, kierowca nie 
dostosował prędkości do wa-
runków panujących na drodze 

i uderzył w betonowe ogrodze-
nie. Na szczęście wyszedł ze 
zdarzenia bez szwanku.

Z kolei we wtorek, tuż przed 
zamknięciem bieżącego wy-
dania Panoramy, znów było 
groźnie. Najpierw około godzi-
ny 15 na DK92 samochód oso-
bowy zderzył się z ciężarówką, 

a kilkadziesiąt minut później 
na Oporowskiej auto wypadło 
z drogi i dachowało na parking 
pobliskiego marketu! Okolicz-
ności obu wypadków wyjaśnia-
ją policjanci.

Mało tego w ciągu ostatnie-
go tygodnia doszło do dwóch 
potrąceń osób pieszych (na 

Wyszyńskiego i Łąkoszyńskiej) 
– na szczęście te nie doznały 
poważniejszych obrażeń.

Mundurowi po raz kolejny 
apelują do kierowców o rozwa-
gę i ostrożną jazdę, szczególnie 
po zmroku oraz przy niesprzy-
jających warunkach atmosfe-
rycznych. ▪

Zobacz więcej zdjęć na 
www.PanoramaKutna.pl
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Pochodząca z Kutna 
Agata Burzyńska cho-
ruje na lipodemię, któ-
ra jest mało znana nie 
tylko w Polsce, ale i w 
całej Europie. To zja-
wisko, które potocznie 
nazywane jest syndro-
mem „grubych nóg”. 
Jedynym ratunkiem dla 
kutnianki jest kosztow-
na operacja (ok. 65 000 
złotych) i potrzebuje na-
szej pomocy!

Agata zawsze była bardzo 
uśmiechniętą i pogodną osobą. 
Mimo że jest szczęśliwą mamą, 
żoną i ma wspaniałą pracę, to 
jest coś, co coraz częściej zdej-
muje jej uśmiech z twarzy. Po-
chodząca z Kutna kobieta cho-
ruje na chorobę mało znaną 
nie tylko w Polsce, ale i w całej 
Europie. Mowa o lipodemii.

Choroba ta jest potocznie 
nazywana chorobą „grubych 
nóg”, a także „syndromem bo-
lesnego tłuszczu”, oznacza, że 
na kończynach (głównie dol-
nych) pojawiają się obrzęki 
lipidowe, które systematycz-
nie się powiększają i nie da się 
tego zatrzymać.

– Lipodemia w moim przy-
padku mocno rozwinęła się na 
udach oraz łydkach. U mnie 
następstwem tej choroby jest 
przewlekłe zapalenie żył oraz 

refluks żylny. Wiecznie obrzęk-
nięte kończyny bolą, pieką, 
mrowią, ulegają deformacji, 
a kolejnym etapem, który mnie 
czeka to znaczne utrudnienie 
w poruszaniu się. Choroba 
w dużej mierze polega na nie-
proporcjonalnie dużych no-
gach w porównaniu do reszty 
ciała, jednak najbardziej istot-
ne jest to, że żadna dieta, ani 
ćwiczenia nie są w stanie zni-
welować tych obrzęków i bez 
względu na to, co będę robić, 
moje nogi będą coraz grubsze 
– komentuje Agata Burzyńska.

Jak mówi kutnianka, lipode-
mia to choroba, która ma nie-
samowicie negatywny wpływ 
na psychikę. Przede wszystkim 
dlatego, że jest się totalnie bez-
radnym.

– Jeśli jesteś kobietą, która 
to czyta, to wyobraź sobie, że 
nie masz wymarzonej sylwet-
ki. Ba! Jesteś po prostu gruba. 
Stwierdzenie, które najczęściej 
słyszysz to „wystarczy schud-
nąć”, „weź się za siebie”, „nie 
użalaj się nad sobą, tylko idź 
na siłownię”, a Ty doskonale 
wiesz, że nie jesteś w stanie 
zrobić NIC. Czujesz się jak 
uwięziona w obcym ciele, na 
które nie masz najmniejszego 
wpływu – mówi Agata. – Je-
steś grubą kobietą, dla siebie 
totalnie nieatrakcyjną, która 
żyje w dobie instagrama, gdzie 

większość osób wygląda wręcz 
idealnie. Chciałabyś zacząć 
ćwiczyć, ale nie możesz, bo po 
prostu jakakolwiek aktywność 
fizyczna sprawia Ci ból. A jeśli 
już zaciśniesz zęby, bo tak bar-
dzo chcesz coś zmienić, to całą 
noc, zamiast spać, siedzisz na 
łóżku i płaczesz z bólu.

Jedynym ratunkiem dla ko-
biety jest liposukcja wodna, 
która jednak nie jest refundo-
wana.

– Według państwa skoro 
w najgorszym wypadku czeka 
mnie wózek inwalidzki, a nie 
jest to bezpośrednie zagroże-
nie życia, to nie mają podstaw, 
żeby udzielać pomocy. Na do-
miar złego przy moich zaawan-
sowanych obrzękach operację 
należy powtórzyć i na koniec 
wykonać plastykę ud. Najgor-
sze w tym wszystkim jest to, że 
po operacji nie ma gwarancji, 
że obrzęki już nigdy nie wrócą 
– opisuje kutnianka.

Agata zwraca się z apelem do 
wszystkich, aby powstrzymy-
wali swoje, często niewybred-
ne komentarz, pod adresem 
osób otyłych.

– Proszę Was, nie oceniaj-
cie innych po ich wyglądzie. 
A te Panie, które zagłębią się 
w temat (bo głównie kobiet 
dotyczy ta przypadłość) niech 
poszukają pomocy medycz-
nej, bo być może Twoje nogi 

to wcale nie jest zasługa genów 
po „grubej cioci Grażynce”. 
Lekarze, do których trafiłam 
przez te lata, nigdy nie słyszeli 
o tej chorobie. A jak na szybko 
czytali czym to jest, to wręcz 

śmiali mi się w twarz, że sobie 
wymyśliłam i muszę po prostu 
schudnąć, a nie przypisywać 
sobie chorobę – dodaje A. Bu-
rzyńska. ▪

Pieniądze można wpłacać pod adresem:
www.zrzutka.pl/je5gwd

Agata cierpi naAgata cierpi na
syndrom „grubych nóg”syndrom „grubych nóg”

ŻYCZENIA

Wielkimi krokami zbliża 
się ósma edycja Roc-
k&Rose Fest Kutno 2020. 
Poznaliśmy już dokładną 
datę tegorocznej impre-
zy. 

Jak poinformował Marek 
Kurnatowski z Anti-Violent 
Agency, jeden ze współorganiza-
torów wydarzenia, RRFK2020 
odbędzie się 16 maja 2020 roku.

Pozostałe szczegóły, dotyczące 
między innymi line up’u powin-
niśmy poznać wkrótce.

Przypomnijmy, w zeszłym roku 
na Józefowie wystąpili m.in. 
gwiazda wieczoru Venom, a tak-
że Straight Hate, Ignea, Pande-
monium, Quo Vadis, Embrional 
i Leshy.

Organizatorami RRFK są 
wspomniana Anti-Violent Agen-
cy oraz Alastor. ▪

Poznaliśmy datę Poznaliśmy datę 
Rock&Rose Fest 2020Rock&Rose Fest 2020

Gwiazdą zeszłorocznej edycji 
był brytyjski zespół Venom.
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Na początku lutego na 
DK60 w Kutnie doszło 
do tragicznego wypad-
ku, w którym zginęły 
dwie kobiety. Ciężko 
ranne do szpitala tra-
fiły trzy osoby, w tym 
4-miesięczny Tomuś 
i jego tata Adam. Teraz 
próbują wrócić do nor-
malnego życia i ruszyła 
zbiórka pieniędzy.

Kasia i Adam Domeradzcy 
poznali się w czasach liceal-
nych. Od tego dnia szli przez 
życie razem, a w  2015 roku po-
brali się. Owocem ich miłości 
była dwójka cudownych dzieci 
– 4-letni Tomek i 2-letnia Ba-
sia. Jako młoda rodzina mieli 
wiele planów na przyszłość, 
a ich życie dopiero nabierało 
tempa.

Kasia miała 29 lat, kochała 
rodzinę i sport. Dużo biega-
ła, regularnie startowała w 
zawodach organizowanych 
na terenie gminy. Pracowała 
w pobliżu, żeby szybko wra-

cać do domu. Razem z mężem 
ciężko pracowali, żeby rodzinie 
niczego nie brakowało.

Jak domek z kart…
Wszystko runęło jak domek 

z kart 2 lutego 2020. W ułam-
ku sekundy życie i związane 
z nim plany legły w gruzach. 
Tego dnia Kasia z Adamem 
i 4-letnim Tomkiem jechali 
do kutnowskiego Aquaparku, 
w którym uwielbiał bawić się 
chłopczyk. Córeczka, dwulet-
nia Basia została w domu pod 
opieką dziadków.

W niedzielne popołu-
dnie na DK 60 na wy-
sokości ulicy Bitwy 
pod Kutnem na pasie 
ruchu, po którym po-
ruszał się Adam z ro-
dziną, nagle pojawiło 
się z naprzeciwka roz-
pędzone BMW. Adam 
nie miał czasu ani moż-
liwości zareagować, aby 
uniknąć zderzenia... W 
tym tragicznym wypad-
ku samochodowym zginęły 

dwie kobiety – jedną z nich 
była Katarzyna Domeradz-
ka,  żona pana Adama i mama 
dwójki dzieci.

Tomuś i Basia już nigdy 
nie zobaczą mamy

Kasia zmarła na miejscu, zaś 
Adam ma uszkodzony kręgo-
słup i nogę. Z kolei 4-letni To-
muś z rozległymi obrażeniami 

został przetransportowany 
Lotniczym Pogotowiem 

Ratunkowym do Insty-
tutu Centrum Zdrowia 

Matki Polki w Łodzi. 
Chłopiec przez wie-
le dni przebywał 
w stanie ciężkim 
na OIOM-ie. Miał 
operację złamanej 
nogi oraz ma zało-
żonych 16 szwów 

na główce.
Po kilkunastu 

dniach pobytu w szpi-
talu Tomuś wrócił do 

domu, ale nie spotkał 

w nim swojej kochanej mamy, 
za którą bardzo tęsknią razem 
z siostrą.

– Trzydziestoletni Adam zo-
stał sam z dwójką małych dzie-
ci. Bardzo prosimy o wpłaca-
nie każdej kwoty, aby pomóc 
Adamowi i Tomkowi wrócić 
do zdrowia oraz zaadaptować 
się w tej niezwykle trudnej sy-
tuacji. Bądź dla nich Aniołem. 
Dziękujemy – komentują orga-
nizatorzy zbiórki.

Do tej pory udało się zebrać 
już około 40 tysięcy złotych, a w 
zbiórkę zaangażowało się pra-
wie 600 osób z całej Polski! ▪

Pieniądze można wpłacać pod adresem:
www.zrzutka.pl/jr8ua8

ECHA TRAGEDII NA DK60

Tomuś już nie zobaczyTomuś już nie zobaczy
mamy, a Adam żonymamy, a Adam żony

W wypadku zginęły dwie kobiety. Jedną z nich była 
Kasia, mama 4-letniego Tomusia i żona pana Adama, 

którzy przeżyli tragiczną kraksę.

Na początku maja ulicami 
Kutna po raz kolejny przej-
dzie „Marsz dla Jezusa”. 
Wydarzenie zorganizowane 
będzie w ramach Konferen-
cji Chrześcijańskiego Prze-
budzenia, które odbędzie 
się w naszym mieście.

Na konferencji, która odbędzie 
się w dniach 1-3 maja 2020 w Kut-
nie pojawić mają się m.in. Michał 

Siczek – pastor KZ Kościoła dla 
Warszawy, Maria Dąbrowska – pa-
stor społeczności Centrum Misyjne 
Rama KBwCh w Szczecinie, Jakub 
Sawa – pastor kościoła Bożego 
w Chrystusie w Gnieźnie, Marcin 
i Mariola Suszyńscy – pastorskie 
małżeństwo prowadzące Kościoł 
Ducha Świętego w Warszawie czy 
Karol Głuszek – prezbiter i pa-
stor Kościoła Zielonoświątkowego 

w Chojnicach.
Gospodarzem konferencji będzie 

Jerzy Przeradowski, pastor Ko-
ścioła Chrześcijańskiego Jezus Żyje 
w Kutnie, Płocku, Turku i Sieradzu.

Jednym z elementów wspomnia-
nej konferencji będzie wyjątkowy 
Marsz dla Jezusa, którzy przej-
dzie ulicami Kutna (2 maja, godz. 
14:30). Dokładny plan pochodu po-
znamy wkrótce. ▪

Przez Kutno przejdzie Marsz dla Jezusa!Przez Kutno przejdzie Marsz dla Jezusa!
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REKLAMA

Nowe przejście dla 
pieszych u zbiegu ul. 
Wyszyńskiego i Ko-
ściuszki miało popra-
wić bezpieczeństwo, 
a tymczasem sprawiło, 
że narzekają na nie za-
równo piesi, jak i kie-
rowcy. Doszło tu  do 
kilku wypadków, a po 
ostatnim wreszcie za-
jęto się sprawą. Czy 
zamontowane barierki 
poprawią bezpieczeń-
stwo?

 Nowa „zebra” przy kamienicy 
na skraju Placu Wolności pro-
wadząca w kierunku budynku 
Poczty Polskiej powstała pod 
koniec 2018 roku w ramach 

projektu Kutnowskiego Bu-
dżetu Obywatelskiego. Projekt 
zakładał m.in. utworzenie pasa 
ruchu dla rowerów i „kontra-
pasa” na ulicy Wyszyńskiego 
(odcinek od ul.Kościuszki do 
ul. Jana Pawła II).

Jak mówią urzędnicy, z tego 
względu konieczna była likwi-
dacja przejścia dla pieszych 
w okolicy Poczty Polskiej 
i budowa w nowym miejscu. 
Opracowany projekt organi-
zacji ruchu drogowego został 
zatwierdzony przez Powiatową 
Komendę Policji i zaakcepto-
wany przez Starostwo Powia-
towe w Kutnie.

W tym miejscu kutnianie czę-
sto przechodzili na skróty i do-
prowadzali do niebezpiecznych 

sytuacji.  Do tej pory kierowcy 
narzekali, że mają duży pro-
blem z zauważeniem pieszych, 
którzy wchodzą na przejście od 
strony poczty. Piesi twierdzili 
zaś, że nie widzą nadjeżdżają-
cych aut.

Źródłem problemu byli kie-
rowcy, którzy nie respekto-
wali pionowych i poziomych 
znaków w pobliżu gmachu 
poczty. Znajduje się tam par-
king dla kilku pojazdów, jed-
nak tuż przy przejściu dla pie-
szych „zakreskowano” miejsca, 
w których auta kategorycznie 
nie powinny stać. Mimo to kie-
rowcy nic sobie z tego nie robili 
i stwarzali realne zagrożenie.

O sytuację zapytaliśmy w kut-
nowskiej komendzie.

– Fakt ła-
mania prze-
pisów ruchu 
d r o g o w e g o 
przez kierow-
ców parkujących 
w niedozwolonym 
miejscu został zgłoszony 
przez mieszkańców za pomo-
cą Krajowej Mapy Zagrożeń 
Bezpieczeństwa – powiedziała 
Panoramie asp. sztab. Edyta 
Machnik, oficer prasowy KPP 
Kutno. 

W zeszłą środę na feralnym 
przejściu doszło do kolejne-
go potrącenia, tym razem po-
szkodowana została 89-letnia 
kobieta. Kilka godzin później 
przy pasach pojawiły się… ba-
rierki.

– Dla popra-
wy bezpieczeństwa w rejonie 
przejścia dla pieszych ul. Ko-
ściuszki / Wyszyńskiego za-
montowano słupki drogowe 
uniemożliwiające parkowa-
nie na obszarze wyłączonym.  
Mamy nadzieję, że zastosowa-
ne rozwiązanie poprawi wi-
doczność w obrębie przejścia 
dla pieszych – komentuje biu-
ro prasowe UM Kutno. ▪

Przy poczcie wreszciePrzy poczcie wreszcie
będzie bezpieczniej?będzie bezpieczniej?

Samochody często parkowały w 
niedozwolonym miejscu i ograniczały 

widoczność. Teraz postawiono tam 
barierki.

FOT. UM KUTNO / PANORAMA KUTNA
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Strażacy z ZSS 
Florian, Grupa Ra-
townictwa z OSP 
Dąbrowszczak i 
strażacy z OSP 
Leszczynek za-
praszają na serię 
szkoleń z pierw-
szej pomocy, któ-
re odbędą się w 
regionie.

 W najbliższych tygo-
dniach druhowie poja-
wią się między innymi w 
Orłowie Kolonii, Wyso-

kiej Wielkiej, Wilkowii 
i Kterach. Na spotka-
niach z mieszkańcami 
odbędą się szkolenia 
z zakresu pierwszej po-
mocy.

Plan szkoleniowy na 
marzec:

7 marca, sobota 17:30 
– Wysoka Wielka (OSP)

8 marca, niedzie-
la 14:00 – Wilkowia 
(OSP)

17 marca, wtorek 9:00 
– Ktery (szkoła). ▪

Druhowie będą szkolić
z pierwszej pomocy

W Kulturalnym Dworku 
przy ul. Narutowicza 20 
ostatnio miało miejsce 
spotkanie osób zaangażo-
wanych w projekt „Włócz-
kersi”. Na czym polega ta 
nietypowa akcja? 

Dotyczy ona wyrobu czapek, sza-
lików, rękawic, bucików i skarpet 
wełnianych oraz ofiarowania ich 
marznącym dzieciom w Afgani-

stanie. Akcja prowadzona jest we 
współpracy z Fundacją Pomocy 
Humanitarnej Redemptoris Mis-
sio. Koordynatorkami projektu są 
gospodynie Kawiarenki dla senio-
ra.

W tej chwili trwają przygotowa-
nia do wysyłki kolejnego transpor-
tu ponad 200 wyrobów włóczko-
wych.

– Zapraszamy wszystkich chęt-

nych do udziału w akcji – można 
się włączyć poprzez wyrabianie 
czapek, rękawic, szalików weł-
nianych, a także poprzez samo 
dostarczanie wełny lub gotowych 
wyrobów z wełny do gospodyń Ka-
wiarenki dla seniora w Kultural-
nym Dworku przy ul. Narutowicza 
20 –  komentuje Anna Olejniczak ▪

Seniorzy szyją dla Seniorzy szyją dla 
dzieci z Afganistanudzieci z Afganistanu

FOT. STEFANIA SZADKOWSKA

REKLAMA
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W ostatnich dniach 
w Urzędzie Stanu Cy-
wilnego w Kutnie miała 
miejsce wyjątkowa uro-
czystość Złotych Godów 
dwóch par małżeńskich.

Państwo Genowefa i Edward 
Pawłowscy oraz Państwo Teresa 
i Józef Adamusiakowie zostali 
uhonorowani medalami Prezy-
denta Rzeczypospolitej Polskiej 
za długoletnie pożycie małżeń-
skie. Z tej okazji Prezydent Mia-
sta Kutna Zbigniew Burzyński 
pogratulował Jubilatom wspól-
nie spędzonych lat, które są do-
wodem wielkiej miłości, odpo-

wiedzialności i poszanowania, 
czyli istoty szczęśliwego związku 
małżeńskiego.

Państwo Pawłowscy doczekali 
się dwójki dzieci i trojga wnu-
cząt. W wolnym czasie realizują 
swoją pasję, jaką jest pielegnacja 
ogrodu.

Państwo Adamusiak są szczę-
śliwymi rodzicami dwóch córek 
oraz dziadkami czworga wnu-
cząt.

Dostojnym Jubilatom skła-
damy serdeczne gratulacje 
i życzymy kolejnych szczęśli-
wych jubileuszy wspólnego po-
życia małżeńskiego. ▪

Są razem pół wieku!Są razem pół wieku!

Prezydent Kutna Zbigniew Burzyński 
złożył jubilatom życzenia 

i uhonorował medalami za długoletnie 
pożycie małżeńskie.

Ten dzień dzieci z Ka-
tolickiej Szkoły Podsta-
wowej SPSK w Wierzbiu 
zapamiętają na długo. 
Wszystko za sprawą wy-
jątkowego balu karna-
wałowego.

 Tematem przewodnim im-
prezy były „Morskie głębiny”. 
Specjalnie udekorowano salę, 
a dzieci przygotowały barwne 
stroje nawiązujące do tematy-

ki. – Ta przepiękna sceneria jest 
owocem pracy i zaangażowania 
wielu nauczycieli, pracowni-
ków szkoły, jak również samych 
uczniów – komentuje Iwona 
Lewińska, dyrektor Katolickiej 
Szkoły Podstawowej SPSK im. 
Generała Władysława Andersa 
w Wierzbiu.

Bal karnawałowy poprowadził 
wodzirej, z którym dzieci tańczy-
ły i bawiły się w najlepsze przez 
kilka godzin. ▪ 

Karnawał w Wierzbiu!Karnawał w Wierzbiu!
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Makabryczne odkry-
cie w jednym z bloków 
przy ul. Grunwaldzkiej 
w Kutnie!  W zeszłym ty-
godniu strażacy znaleź-
li w mieszkaniu zwłoki 
w stanie rozkładu.

 Jak powiedział Panoramie 
dyżurny KP PSP w Kutnie, w 

miniony piątek o godz. 16:19 
strażacy zostali wezwani do 
otwarcia drzwi w jednym 
z bloków przy ul. Grunwaldz-
kiej. Istniało podejrzenie, że 
w środku znajduje się osoba, 
której mogło stać się coś złego.

Strażacy nie mogli dostać się 
do mieszkania od frontu i pod-
jęli decyzję, że wejdą do środka 

przez balkon i przy użyciu dra-
biny. Niestety, chwilę później 
potwierdziły się obawy osoby, 
która zatelefonowała do służb.

W mieszkaniu znaleziono 
zwłoki starszej osoby, które 
znajdowały się w stanie rozkła-
du. Na razie nie wiadomo, w 
jakich okolicznościach doszło 
do śmierci.

– Mogę potwierdzić, że otrzy-
maliśmy zgłoszenie o zgonie. 
Zgodnie z decyzją prokuratora 
nie wykonywaliśmy tam jed-
nak czynności procesowych 
– powiedziała Panoramie asp. 
sztab. Edyta Machnik, oficer 
prasowy Komendy Powiatowej 
Policji w Kutnie. ▪

Makabryczne odkrycie w blokuMakabryczne odkrycie w bloku
Znaleziono rozkładające się zwłokiZnaleziono rozkładające się zwłoki

Strażacy weszli do mieszkania 
przez balkon. W środku dokonali 
makabrycznego odkrycia.

W najbliższych miesią-
cach na osiedlu nowych 
bloków przy ul. Matej-
ki ma powstać plac za-
baw. Interwencję w tej 
sprawie ostatnio podjął 
Robert Feliniak, który do-
pytywał o „obiecaną” in-
westycję.

W połowie lutego radny 
Robert Feliniak zwrócił się 
do prezydenta z zapytaniem, 
kiedy przy ul. Matejki pobu-
dowany zostanie obiecany 
plac zabaw. Radny wiele razy 
działał w tej sprawie i nie za-
mierza złożyć broni.

Jak się okazuje, zarządca 
terenu, czyli TBS planuje bu-
dowę placu zabaw w najbliż-
szych miesiącach.

– Zgodnie z deklaracją zło-
żoną przez Zarząd Spółki 
Towarzystwa Budownictwa 
Społecznego sp. z o.o. w Kut-
nie uprzejmie informuję, iż 
niewielki plac zabaw dla dzie-
ci na osiedlu przy ul. Matejki 
w Kutnie zostanie wybudo-
wany na przełomie II i III 
kwartału bieżącego roku – 
komentuje Zbigniew Burzyń-
ski, prezydent Kutna. ▪

Pobudują plac Pobudują plac 
zabaw na Matejkizabaw na Matejki
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AUTOPROMOCJA

OSIEDLE ŁĄKOSZYN
1. Hotel Stacja Kutno - ul. Łąkoszyńska 127
2. Sklep osiedlowy – Os. Łąkoszyn 67 
3. Delikatesy TDJ Ozdowscy – przy SP 6

BATOREGO / GRUNWALD
4. Sklep osiedlowy – ul. Jagiełły (przy ZUS)
5. Lewiatan – ul. Łokietka 17
6. TDJ Ozdowscy / Lewiatan – ul. Jagiełły 6
7. Sklep spożywczy – pawilon ul. Jagiełły 2
8. Apteka MEDEST – pawilon ul. Jagiełły 2
9. Dubielak / Dubimex – pawilon ul. Jagiełły 2
10. Wydział Komunikacji – ul. Królowej Jadwigi 7
11. PSS Społem – pawilon ul. Grunwaldzka 10
12. Sklep osiedlowy – ul. Wilcza/Grunwaldzka

KOŚCIUSZKI / ŚRÓDMIEŚCIE
13. Sklep spożywczy – ul. Szpitalna 1a
14. Kutnowski Szpital Samorządowy
15. Aquapark Kutno
16. Gram Market – ul. Kościuszki 32
17. Groszek – ul. Staszica 21
18. Media Markt – ul. Oporowska 8

ŁĘCZYCKA / LESZCZYNEK
41. Delikatesy Ozdowscy – ul. Łęczycka 10a
42. Jaciub Kominki – ul. Łęczycka 12
43. Sklep spożywczy - Leszczynek
44. Groszek – ul. Konduktorska

OSIEDLE TARNOWSKIEGO
45. Lewiatan – pawilon ul. Zamoyskiego 4
46. DOZ Apteka – pawilon ul. Zamoyskiego 4
47. Delikatesy  – pawilon ul. Skłodowskiej 46
48. Apteka Medest – pawilon ul. Skłodowskiej 46
49. ABC – ul. Maczka / ul. Sikorskiego
50. ABC – ul. Graniczna 
51. Lewiatan / Ozdowski – ul. Skłodowskiej 5

WENECJA
52. Lewiatan – ul. Krasińskiego 22 
53. Róża Cafe – Dworzec PKP, ul. 3 maja
54. Groszek – ul. Sienkiewicza 38A
55. Dermex – ul. Sienkiewicza

CENTRUM / URZĘDY / INSTYTUCJE
19. Urząd Miasta Kutno
20. Urząd Gminy Kutno
21. Starostwo Powiatowe 
22. Kutnowski Dom Kultury
23. Biblioteka Miejska – ul. Wojska Polskiego
24. Sklep Darex – ul. W-wskie Przedmieście
25. Dubielak – ul. Królewska
26. Dubielak / Dubimex – ul. Królewska
27. Żabka – ul. Nawrot (Barlickiego)
28. Lewiatan – ul. Barlickiego
29. InPost – ul. Plac Wolności 14
30. Cafe Zamenhofa – ul. Zamenhofa 13
31. Warzywniak – ul. Zamenhofa 13
32. Apteka Medest – ul. 1 Maja (rondo)
33. Dubielak – ul. 1 Maja (rondo)
34. Hotel Rondo – ul. 1 Maja

29 LISTOPADA / DYBÓW
35. Dybów Auto Oil – Jesienna 2
36. Lewiatan – ul. Sadowa 2
37. Grosik –  ul. Wiosenna 49
38. Lewiatan – ul. Toruńska 17a 
39. Fachowiec – ul. 29 Listopada 51
40. Specjalista – ul. 29 Listopada 37
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W przyszłą niedzielę, 
8 marca w hali „Jedyn-
ki” odbędzie się uro-
czyste podsumowanie 
Kutnowskiej Amator-
skiej Halowej Ligi Piłki 
Nożnej. Poznaliśmy już 
skład reprezentacji I i II 
ligi oraz harmonogram 
turnieju.

Terminarz zakończenia 
sezonu KAHLPN:

10.00, Kadra I Ligi – The Na-
turat Team (mistrz II ligi)

10.25, Kadra II Ligi – Władcy 
Północy (mistrz I ligi)

10.50, Kadra I Ligi – Władcy 
Północy

11.15, Kadra II Ligi – The Na-
turat Team

11.35, The Naturat Team – 
Władcy Północy

12.00, Kadra I Ligi – Kadra 
II Ligi

12.35,  Zakończenie i rozda-
nie nagród.

Reprezentacja 1 ligi: Ję-
drzejewski Adrian (DS Smith), 
Piotrowicz Kamil (Śródmie-
ście) – Wojtczak Jakub (Śród-
mieście), Burdak Jakub (Hurt 
Pap Egolit), Kubiak Jakub 
(The Reds), Jaśkiewicz Ma-
riusz (OB Amazonka Nijhof 
Wassink), Walczak Jacek (Old 
Boys Mika), Kalinowski Filip 
(Expom), Lewandowski Ma-
teusz (Róża Kutno), Pawlak 
Krzysztof (FC Gledzianów), 
Lewandowski Mariusz (Ani-
mex Gladiator Daszyna), Gu-
tarowski Sebastian (DZPG), 

Burdyka Przemysław (1,5 L / 
G), Bielecki Michał (Odlewnia 
Kutno). Kierownik zespołu: 
Paradowski Piotr

Reprezentacja 2 ligi: Wa-
liszewski Hubert (Nieobliczal-
ni), Gołębiowski Krystian (KS 
Tęcza), Zdziarski Krystian 
(LZS Wojszyce), Stańczyk Do-
minik (Beer Lovers), Kaczma-
rek Michał (Kwestia Iloma), 
Pęgowski Adrian (GKS By-
szew), Lewandowski Łukasz 
(FC Kellogg’s), Szymański Mi-
chał (Olimpia Oporów), Czar-
necki Piotr (Stary Łąkoszyn), 
Brzeziński Krzysztof (Siódme 
Niebo), Wawrzyniak Paweł 
(Caimans Squad), Matusiak 
Jakub (MMS Kutno), Osowski 
Bogumił (Roho Team). Kie-
rownik zespołu: Cesak Grze-
gorz  ▪

Przed nami święto KAHLPN. Zagrają sami najlepsi!Przed nami święto KAHLPN. Zagrają sami najlepsi!

W turnieju zagrają m.in. 
mistrzowie I ligi, Władcy Północy.

Mnóstwo bramek padło 
w dwóch ostatnich spa-
ringach KS-u Sand-Bus 
Kutno. Drużyna Domi-
nika Tomczaka i Pawła 
Klekowickiego prze-
grała 2-6 z Unią Skier-
niewice i zremisowała 
4-4 z rezerwami ekstra-
klasowej Wisły Płock.

W przedostatnim sparin-
gu przed inauguracją rundy 
wiosennej KS zremisował 4-4 
z Wisłą II Płock.

– W pierwszej połowie zagra-
liśmy w składzie zbliżonym do 
wyjściowej jedenastki i domi-
nowaliśmy przez czterdzieści 
pięć minut. Strzeliliśmy trzy 
bramki po ładnych, składnych 
akcjach. Wisła z kolei odpo-
wiedziała jednym golem, po 
nieporozumieniu testowanego 

bramkarza z obrońcami. Po 
zmianie stron w naszym skła-
dzie doszło do wielu roszad 
i wykorzystali to gospodarze. 
Wisła grała młodym składem 
i była bardzo ambitna, do 
ostatnich minut walczyła o re-
mis – komentuje Paweł Kleko-
wicki, II trener KS-u Sand-Bus 
Kutno.
Wisła II Płock 1-4 KS San-

d-Bus Kutno
Gole dla KS: Szczepański 30, 

45, Kralkowski 10, Świątkie-
wicz 64 - Wisła 11, 70, 78, 90.

KS Sand-Bus Kutno: testowa-
ny – Wielgus, Sobczak, Kowal-
czyk, Adamczyk, Kralkowski, 
Periżhok, Ostrowski, Bartos, 
Bujalski, Szczepański; zagrali 
także: Sokołowicz, testowany, 
Różycki, Gawlik, testowany, 
Kacela, Świątkiewicz, Dąbrow-
ski, Ławniczak, Górczyński

Tydzień wcześniej kutnianie 
musieli uznać wyższość trze-
cioligowej Unii Skierniewice. 
Spotkanie zostało rozegrane 
na naturalnej nawierzchni, 
na boisku w Sierakowicach 
Lewych koło Skierniewic. Dla 
ekipy Dominika Tomczaka 
i Pawła Klekowickiego był to 
pierwszy w tym roku spraw-
dzian na „normalnym” boisku.

Pierwsza połowa była bardzo 
wyrównana i kutnianie mogą 
być zadowoleni ze swojej gry. 
Wprawdzie jako pierwsza na 
prowadzenie wyszła Unia, 
to później za sprawą bramek 
Bartosza Bujalskiego – byłego 
gracza Unii – i jednego z testo-
wanych piłkarzy, KS wyszedł 
na prowadzenie 2-1. Niestety 
jeszcze przed przerwą gospo-
darze odrobili straty z nawiąz-
ką i po czterdziestu pięciu mi-

nutach prowadzili 3-2.
Po zmianie stron Unia pro-

wadziła grę i na niewiele po-
zwoliła kutnianom. Do tego 
dołożyła trzy bramki, nie tra-
cąc żadnej i wygrała ostatecz-
nie 6-2.
Unia Skierniewice 6-2 KS 

Sand-Bus Kutno
Niedzielski 2, Łojszczyk, 

Wojciechowski, Parobczyk, 
Czarnecki – Bujalski, testowa-
ny

Przed startem ligi kutnianie 
mają zagrać jeszcze przynaj-
mniej jedno spotkanie. W naj-
bliższą sobotę KS zagra z Or-
łem Parzęczew. Decyzja o tym, 
gdzie i o której godzinie roze-
grany zostanie test mecz, ma 
zapaść w najbliższych dniach. 
Będziemy o tym informować 
na www.PanoramaKutna.pl ▪

KS szlifuje formę przed ligąKS szlifuje formę przed ligą

FOT. KONRAD SALA / UNIA SKIERNIEWICE KS ostatnio przegrał z Unią Skierniewice 
 i zremisował z Wisłą II Płock.

Trwa transferowa 
ofensywa KS-u Kut-
no. Czwartoligowców 
wzmocniło już czte-
rech piłkarzy, ale wie-
le wskazuje na to, że to 
nie koniec.

Kontrakt z KS-em w ostat-
nich tygodniach podpisali 
ofensywnie usposobieni Bar-
tosz Bujalski (Unia Skiernie-
wice) i Damian Szczepański 
(Pelikan Łowicz), a także To-
masz Różycki (Andrespolia 
Wiśniowa Góra) i Marcin Ka-
cela (MKP Boruta Zgierz).

W ostatnim sparingu z Wisłą 
II Płock w składzie kutnian 
pojawiło się kilku kolejnych 
testowanych zawodników. 
Klub na razie nie informuje o 
ich personaliach i sztab szko-
leniowy nie wyklucza kolej-
nych wzmocnień w ostatnim 
tygodniu przed ligą.

Tak jak już wcześniej infor-
mowaliśmy, z KS-em poże-
gnał się Łukasz Dynel, która 
gra obecnie w IV lidze wło-
skiej. Klubu szuka poza tym 
Michał Zabielski (testowany 
w Olimpii Grudziądź i Broni 
Radom). ▪

TransferowaTransferowa
ofensywa KS-uofensywa KS-u
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